
                                           P r o t o k ó ł  Nr  8 / 2011 
    
      z sesji  Rady Miejskiej w Sławnie  odbytej w dniu  31  marca  2011 r. 
     - pod  przewodnictwem  Edyty  Szczygielskiej   –  Przewodniczącej  Rady. 
                         
           Sesję rozpoczęto o godz. 9 00       -       zakończono  o godz. 9   20                                                                          
        
           Sesja odbywała się  w  budynku  Urzędu  Miejskiego.  
 
           Na stan   15 radnych   -   udział  w sesji  wzięło 14 radnych. 
               Nieobecny :  Mirosław  Grzegorczyk   -  wyjazd  służbowy /  delegacja do  
                                                                             miasta  partnerskiego  Ząbkowice  Śląskie /                                                                                                                                          
                          
                                         Ponadto w sesji udział wzięli : 
                                        ------------------------------------- 
  
         Z-ca  Burmistrza, Prezesi Spółek  Miejskich  w Sławnie, dyrektorzy i  kierownicy        
    jednostek organizacyjnych,  dyr. przedszkoli miejskich, grupa młodzieży z  LO 
    w  Sławnie  z  nauczycielem  p. Mirosławem  Kopowskim,   pracownicy UM,    
   przedstawiciele  prasy  oraz  zainteresowani   mieszkańcy  miasta. 
 
                                                                                           /   listy  obecności  w  załączeniu  /                  
 
      Na podstawie listy obecności Przewodnicząca   stwierdziła, że jest  wymagane    
      quorum  do  podejmowania  prawomocnych  uchwał.    
 
       Przed  przystąpieniem do  głosowania  porządku  obrad dzisiejszej  sesji  -  radna         
   Maria   Poprawska   w imieniu  wnioskodawców  o  nadanie  Nagrody Złotego Gryfa  
   Sławieńskiego   zgłosiła, że wycofuje  złożony wniosek  i prosi o  skreślenie  tego         
   punktu  z  porządku  obrad.    
  
   Powyższy  wniosek  -  poddany  pod  głosowanie  został   przyjęty   jednogłośnie.     
      
                                                           Porządek obrad: 
     1. Przyjęcie porządku obrad. 
     2.  Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

3. Interpelacje  radnych. 
     4. Wolna Trybuna. 
     5. Informacja  o działalności  Sławieńskiego  Domu  Kultury  w  2010 r.        
     6. Podjęcie  uchwał  w sprawie :  
         a/  ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  realizowane przez  publiczne       
              przedszkola  prowadzone  przez  Gminę  Miasto Sławno,            
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   b/  uchwalenia  Miejskiej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów  Społecznych        
        na lata 2011 – 2016,   
   c/  uchwalenia  Programu  Integracji  Zawodowej i Społecznej  Osób Niepełnosprawnych   
         na rok 2011 pod nazwą  „ Szansa  na rozwój  ”    
   d/  określenia  zakresu  i  formy  informacji o przebiegu  wykonania  budżetu  miasta        
         Sławno  za  I półrocze,    
   e/  zmiany  budżetu  miasta  na 2011 r,   
   f/   zmiany  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Miasta  Sławno  na lata  2011 – 2019.  
 7. Odpowiedzi na interpelacje radnych. 
 8. Wnioski i zapytania radnych.        
  
  Ad.1 
 -------   
            Rada  jednogłośnie  przyjęła  dzisiejszy  porządek  obrad  po  przegłosowanej  
     wcześniej  zmianie  -  tj. punkt  dot. rozpatrzenia  wniosku  o  przyznanie  Nagrody  
     „ Złoty Gryf  Sławieński ”  -  zostaje  skreślony.   
          
Ad. 2                                      
-------        
                    Do  zapisu  protokołu z  poprzedniej sesji  uwag  nie zgłoszono. 
           Jednogłośnie  przyjęto w wersji  przedłożonej. 
                                     
Ad.3 
----                                                         Interpelacje   radnych      

        
   1. Radna Jolanta  Łozińska  -  poruszyła  sprawę dot. bezpieczeństwa  na  ulicy 
        Armii  Krajowej  przy  przejściach  dla  pieszych tj . przy  Ośrodku  dla Osób  
        Niesłyszących  oraz  przy  Szkole Muzycznej.       
        Prośba –  aby przyspieszyć  tam  montaż  sygnalizacji   świetlnej -   ostrzegawczej.  
       Powiedziała, że warto o tym pomyśleć już teraz   –  aby  na  jesień  takie sygnalizacje  
       w tych  miejscach  się   pojawiły, ponieważ  jest  to związane  z   bezpieczeństwem.    
       Ponadto   radna  zgłosiła  -  aby rozważyć  możliwość   zainstalowania  ławeczek  
       dla  mieszkańców   -  a  szczególnie  dla  osób  starszych,  które często chodzą  na             
       badania  do  szpitala.  Praktycznie  od   Placu Ks. Kard. Wyszyńskiego  do  samego       
       szpitala  nie  ma  możliwości  odpoczynku. Dobrym  rozwiązaniem  byłoby  - aby  
       przy ul. Jagiełły  / po likwidacji  kiosku „ Ruch ”   /  - zamontować  takie  ławeczki,   
       na których ci  ludzie  mogliby  odpocząć.     
       Następną  sprawą  – jaką   w/w  poruszyła  jest prośba  o  zobowiązanie właścicieli        
       terenów, którzy wykupili grunty /  tj. skwerek  przy  rynku  oraz  przy ul. Lipowej /    
       aby  sprzątali  swoje  działki, ponieważ  te  miejsca  są  bardzo   zaśmiecone.  
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   2. Radny  Marek  Duder  -   zgłosił  potrzebę  zamontowania  ławek  w  pobliżu        
       sklepu „ Biedronka”  i wzdłuż  ul. Armii  Krajowej.   
       Następnie  poruszył sprawę   sezonowego wypalania  traw  i  zaproponował, aby         
       przypomnieć  mieszkańcom  o zakazie wypalania  poprzez wywieszenie informacji  
       na słupach  ogłoszeniowych  oraz o  konsekwencjach  i skutkach  takich  działań.          
                           
      Ad.4         
     ------ 
                                                           Wolna  Trybuna    
      
    1.  Pan  Leszek  Matulka  zam. w  Sławnie  przy ul. Gdańskiej  poinformował, że 
         przed  sesją  zgłosił  Przewodniczącej  Rady,  iż  w  ramach  „ Wolnej  Trybuny ”  
         chciałby zabrać  głos  do punktu  dot.  przyznania  Nagrody Złotego Gryfa  
         Sławieńskiego. Ponieważ  punkt ten został   zdjęty  z porządku  obrad  -   wobec  
         tego  wystąpienie  jego w  tym  momencie  jest   nieaktualne.      
          
   Ad. 5      
   -------            
          Informacja  o działalności  Sławieńskiego Domu Kultury za  rok  2010  została            
   przedłożona  radnym   bardzo  szczegółowo w  formie  pisemnej.        
   Na wspólnym  posiedzeniu  Komisji  w  dniu  wczorajszym  była obecna p. Dyrektor  
   SDK,  która  udzielała  wyjaśnień  i  odpowiedzi  na zadawane pytania  radnych  w  tym  
   temacie.     
    
   Ad. 6  
    ------- 
           
          Przedłożone projekty uchwał  były szczegółowo przeanalizowane  na  
    wspólnym posiedzeniu  komisji stałych Rady,  na których uczestniczył zastępca  
    Burmistrza,  kier. MOPS  w  Sławnie, p. Skarbnik oraz  pracownicy Urzędu 
    i zostały  one  zaopiniowane   pozytywnie.       
    
     Ad. 6 a   
   ---------          
        
             Rada  „ jednogłośnie ” podjęła  Uchwałę  Nr  VIII   / 31 / 2011  w  sprawie    
   ustalenia  wysokości  opłat  za  świadczenia  realizowane  przez  publiczne  przedszkola        
   prowadzone  przez  Gminę  Miasto  Sławno.    
                                                                                  
                                                                                                    /  uchwała  w  załączeniu  /   
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   Ad. 6 b 
   --------- 
          Rada  12  głosami „ za ”  i 2 „ wstrzymującymi ”   podjęła  Uchwałę  VIII / 32 / 2011  
   w  sprawie  uchwalenia Miejskiej  Strategii  Rozwiązywania  Problemów   Społecznych  
   na lata 2011 – 2016.   
   
                                                                                                                                      /  uchwała  w  załączeniu /                                                                 
     Ad. 6 c  
     --------- 
            12 głosami „ za ”  i 2 „ wstrzymującymi ”   podjęto  Uchwałę  Nr  VIII/ 33  / 2011  
    w sprawie  uchwalenia   Programu  Integracji  Zawodowej  i  Społecznej  Osób         
      Niepełnosprawnych  na rok  2011 pod  nazwą  „ szansa na rozwój ” 
  
                                                                                                                                           /  uchwała   w  załączeniu   /   
    Ad. 6 d  
   ---------          
                Jednogłośnie  podjęto Uchwałę Nr  VIII  / 34 / 2011  w  sprawie  określenia    
   zakresu i formy  informacji o  przebiegu  wykonania  budżetu  miasta  Sławno     
   za  I półrocze.                                                                                                                                                                                           
                                                                                                     / uchwała  w  załączeniu  /   
   Ad. 6 e 
    --------- 
              
            Rada  jednogłośnie   podjęła  Uchwałę  Nr  VIII / 35 /2011  w  sprawie  zmiany  
   budżetu   miasta  na  2011 r.                                                                                           
                                                                                                     / uchwała w  załączeniu  /                                                             
      Ad. 6  f 
     --------- 
               Rada  jednogłośnie    podjęła Uchwałę  Nr VIII/  36 / 2011  w  sprawie  zmiany   
   Wieloletniej  Prognozy Finansowej  Miasta  Sławno  na  lata 2011  -  2019.      
  
                                                                                                                                        /  uchwała   w załączeniu   /                                                                                          
       Ad. 7    

      --------  
          Odpowiedzi  na  interpelacje radnych  udzielił   z-ca  Burmistrza  p. M. Grabowski :     
                         
 -  odn. bezpieczeństwa  na ul. Armii Krajowej  poinformował, że  jest to ulica wojewódzka. 
       Już  wielokrotnie występowano  do  Zachodniopomorskiego Zarządu   Dróg  
     Wojewódzkich o spowodowanie -  aby przejścia dla pieszych  były bardziej bezpiecznie  
     i wielokrotnie  otrzymywano  odpowiedź, że  Wojewódzka Komisja d/s Bezpieczeństwa      
       te  nasze wnioski  odrzuciła  -  uznając, iż  jest wszystko w porządku.                         
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     Natomiast  w dniu  wczorajszym  -  w  Urzędzie  był  obecny  z - ca  Dyrektora      
     Zachodniopomorskiego  Zarządu  Dróg  Wojewódzkich, z  którym  na ten temat         
       były prowadzone  rozmowy.  Oni  prowadzą  jednak starania, aby na  całej  długości  
       tej  ulicy dokonać  zmian  spowolnienia  ruchu. Jakie to będą elementy tego  
    bezpieczeństwa  dopiero przedstawi projekt, który zostanie przez nich opracowany    
    razem  z Policją i Komisją  d/s  Bezpieczeństwa.  Po przedłożeniu  tego  projektu  
    do konsultacji  –   dopiero  będzie  można  coś  zgłaszać  w  tym  temacie.         
     
    Jeśli  chodzi  o ławeczki  na  trasie do szpitala  -  to  w dniu  dzisiejszym  o godz. 1330     
    następuje  przekazanie  placu  budowy   całego  ciągu  ulic:  I  Pułku  Ułanów,    
    M. C.  Skłodowskiej  i Wojska Polskiego. W związku  z tym  -  ławeczki mogą być 
    postawione  dopiero  po  zrealizowaniu  inwestycji  i  na pewno będą one brane pod  
    uwagę  –  aby je zaplanować.     
     
    Odnośnie  brudnych  /  zaniedbanych   /  terenów  w centrum  miasta  -  będziemy            
    występować  do  tych  właścicieli  / czynimy to corocznie  /  o ich  uporządkowanie.   
    My staramy się  sprzątać  tereny  miejskie  -  MPGKiM  ma   za  zadanie  – aby  te  
    tereny  utrzymywać  w  czystości.  Co roku  występuje  ten  sam  problem.                
        
       Na zgłoszoną  interpelację   radnego  Marka Dudera  odn. ustawienia  ławek  wzdłuż  
    ul. Armii Krajowej   w okolicy   sklepu  „Biedronka ”  w/w  poinformował,  że  zostanie                                                                
      rozważona  taka  możliwość   pod  kątem  ich  montażu.     
     
    Jeśli  chodzi  o wypalanie  traw  -   to  na pewno  jak  co  roku  Wojewódzka  i Powiatowa  
    Komenda  Straży Pożarnej   podała   dużo elementów  informacyjnych w internecie, że   
    jest  to  bardzo  niebezpieczne.  My ze swojej strony również  na naszych  tablicach  
    informacyjnych  i BIP  taką  informację  możemy  rozpowszechnić.                 
 
      Ad. 8        

      ------ 
                                                                  Wnioski  i  zapytania  radnych.   
         
          Radna  Bożena  Konfederak  zwróciła się  z   zapytaniem   -   jak wygląda  sprawa  
      sygnalizacji  świetlnej  przy  ul. Koszalińskiej.          
          
        Odp.  W  sprawie tej   -  po sesji   można  przyjść  i  zajrzeć do  dokumentów, 
                ponieważ  w  chwili obecnej  trudno  jest  na ten  temat odpowiedzieć.            
 
       W związku  z  wyczerpaniem  porządku sesji  Przewodnicząca   zamknęła   obrady.   
  Protokołowała :   
  T. Ożóg   


	Ad. 6 a

